
خبر  و مصاحبه

گلایه گل محمدی از مدیران فولاد
یحیی گل محمدی سرمربی فولاد از شرایط باشگاهش 
رضایت ندارد. او می گوید: »اوضاع و احوال مالی فولاد 
اصلاً خوب نیست و این حجم از بی خیالی و بی توجهی 
در باشگاهی مثل فولاد سابقه نداشته است. به طور 
قطع بعداً درباره مشکلات و مسائل عجیب فولاد با 
هواداران خونگرم مان صحبت می کنم. فقط آنها در 
همین حد بدانند که با ادامه این روند ممکن است 

اتفاقاتی رخ بدهد که نشود جلوی آن را گرفت.«

تصادف وحشتناک داوران
دو داور جوان و آینده دار فوتسال ایران که قضاوت بسیار 
خوبی را در دور نهایی لیگ برتر نوجوانان فوتسال 
داشتند و این مسابقات را بدون هیچ دردسری سوت 
زدند، شب گذشته در مسیر بازگشت به خانه در شهر 
سیرجان با ترکیدن لاستیک از اتوبان منحرف شدند 
و به شکل هولناکی چپ کردند و البته خوشبختانه 
به شکل معجزه آسایی جان سالم به در بردند. منصور 
طلائیان و جلال خالقی، دو داوری بودند که جامعه 
داوری و فوتسال ایران را پیرامون سانحه رانندگی بسیار 
نگران کرده بودند و آنچه حیرت همه را برانگیخته، 
با توجه به وضعیت ماشین که هیچ جای سالمی در 
وسیله نقلیه دیده نمی شود، اما دو داور هیچ آسیبی 
ندیده اند و با سلامت کامل به آغوش خانواده خود 

بازگشتند.

زنوزی، سه شنبه در کمیته اخلاق
کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال محمدرضا زنوزی مالک 
باشگاه تراکتور را به دلیل اظهارات تند علیه فدراسیون 
فوتبال به این کمیته فراخواند. طبق احضاریه کمیته 
اخلاق، محمدرضا زنوزی باید روز سه شنبه هفته جاری 
)24مهرماه( در جلسه این کمیته حاضر شود و درباره 
اظهارات خود توضیح دهد. باشگاه تراکتور دیروز به 
طور رسمی به احضاریه کمیته اخلاق اعتراض کرده 
است و در این شرایط مشخص نیست که آیا مالک 
باشگاه تراکتور شخصاً حاضر به حضور در جلسه کمیته 

اخلاق خواهد شد یا خیر.

 

شکوری: قرار نیست به داماش بروم
فوتبال  تیم  سرمربی  تغییر  بر  مبنی  گمانه زنی هایی 
داماش و جایگزینی ابراهیم شکوری به جای حمید 
شد.  منتشر  کشور  فوتبال  یک  لیگ  در  درخشان 
شکوری که تا پیش از آغاز فصل بیست وچهارم لیگ 
برتر به عنوان رئیس کمیته آموزش فدراسیون فوتبال 
فعالیت می کرد، از امسال با سعید دقیقی ابتدا در کادر 
فنی ملوان حاضر شد و بعد از آن هم به شمس آذر رفت. 
در همین رابطه ابراهیم شکوری می گوید: »من در حال 
حاضر تحت قرارداد شمس آذر هستم و در تمرینات این 

تیم حضور دارم. چنین اتفاقی قرار نیست بیفتد.«

 

شمس آذر ۲بازیکن جدید گرفت
باشگاه شمس آذر قزوین اعلام کرد، میلاد سورگی 
تیم فوتبال پرسپولیس رسماً  بازیکن فصل گذشته 
به تیم شمس آذر ملحق شده است. همچنین سینا 
 ، د با خرم آ خیبر  ی  تیم ها پیشین  یکن  باز حاتمی 
آلومینیوم اراک و گل گهر سیرجان نیز با شمس آذر 
قزوین قرارداد بست و به جمع شاگردان سعید دقیقی 

اضافه شد.
 
 

استقلالی سابق راهی چادرملو شد
تیم فوتبال چادرملو اردکان در ادامه فعالیت های خود 
در بازار نقل وانتقالات تابستانی، اقدام به جذب یک 
بازیکن جوان دیگر در سهمیه زیر 23سال کرد کرد تا 
تیم جوان محمدسعید اخباری، جوان تر شود. طاها 
فراهانی که پیش از این سابقه بازی در رده های پایه و 
تیم امید استقلال را نیز در کارنامه دارد، پس از حضور 
در تیم های پیکان و آریو اسلامشهر، به تیم فوتبال 

چادرملو اردکان پیوست.
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هفته هشتم
 پنجشنبه ۲6 مهر

18:00  �������������������������� چادرملو اردکان-  خیبر خرم آباد

شمس آذر قزوین – هوادار �������������������������������� 18:00

18:30 �������������������  استقلال خوزستان -مس رفسنجان 

جمعه ۲7 مهر

گل گهرسیرجان – تراکتور �������������������������������� معوقه

سپاهان  - نساجی مازندران ������������������������������ معوقه

آلومینیوم اراک – فولاد ������������������������������������� 18:15

18:30 ������������������������������������� استقلال - ذوب آهن 

هفته نهم

جمعه 4 آبان

17:45 ����������������������������� ذوب آهن- گل گهرسیرجان 

17:45 ����������������� نساجی مازندران-استقلال خوزستان

18:00  ���������������������������������� هوادار- چادرملو اردکان 

18:00  ����������������������������������� مس رفسنجان- ملوان 

شنبه 5 آبان

17:00  ��������������������������������� خیبر خرم آباد-استقلال   

19:15  �������������������������� پرسپولیس- شمس آذر قزوین  

یکشنبه 6 آبان

تراکتور-آلومینیوم اراک   ����������������������������������  17:00

فولاد-سپاهان  ��������������������������������������������  18:15

زود بایـــد وضعیـــت تیمـــش را ترمیـــم کنـــد. 
همان طـــور کـــه گفته شـــد ذوب آهن شـــروع 
ســـختی با بازی مقابل تیم های مثل سپاهان، 
تراکتور و پرســـپولیس داشـــت کـــه البته این 
ســـختی با بازی این تیم مقابل استقلال دیگر 

مدعـــی همیشـــگی در هفته هشـــتم تکمیل 
خواهد شـــد. شـــاگردان ربیعی در یـــک بازی 
ســـخت و ســـنگین در هفته هشـــتم رقابت ها 
بایـــد در مقابل اســـتقلال قـــرار بگیرنـــد و باز 
هم باید بیرون از خانه بـــازی کنند و این برای 

آنها بســـیار ســـخت خواهد بود. در صورتی که 
ربیعـــی بازی مقابل اســـتقلال را هم از دســـت 
بدهـــد در شکســـت هت تریـــک خواهـــد کرد 
و ایـــن اولین قـــدم بـــرای جدایـــی او از جمع 

اصفهانی هـــا خواهـــد بود.

ذوب آهن شاید ســـخت ترین دوران حضورش 
در لیگ برتر را در همین دوره در حال ســـپری 
کردن اســـت. ایـــن تیـــم بیســـت و چهارمین 
دوره لیـــگ برتـــر را بـــا قهرمان فصل گذشـــته 
رقابت ها و تیم قدرتمند پرســـپولیس شـــروع 
کرد و توانســـت از این بازی یک امتیاز کســـب 
کنـــد. این تیم که ســـابقه طولانی در مســـاوی 
کـــردن بازی هـــا دارد در هفته دوم و ســـوم هم 
مقابـــل تیم هـــای هـــوادار و خیبـــر خرم آبـــاد 
بـــه تســـاوی رضایـــت داد. امـــا در بازی بســـیار 
حســـاس و مهم، ذوب آهن توانست در بیرون 
از خانـــه مقابل تیم خوب تراکتـــور به برتری و 
اولین ســـه امتیاز دســـت پیدا کند. شاگردان 
محمد ربیعی بـــا روحیه خوبی پا به شـــهرآورد 
اصفهـــان گذاشـــتند و در برابـــر تیـــم مدعـــی 
ســـپاهان باز هم به تســـاوی رســـیدند. با این 
نتایـــج ذوب آهن تا هفته پنجـــم بدون باخت 
بـــه کارش ادامـــه داد و البتـــه در برابر تیم های 
مدعـــی اصلی یعنی پرســـپولیس، ســـپاهان و 

تراکتـــور موفق به کســـب امتیاز شـــد. 
تـــا اینجـــای کار ربیعـــی و شـــاگردانش نســـبتاً 
عملکـــرد خوبـــی داشـــتند و امیدوارانـــه بـــه 
کارشـــان ادامـــه می دادنـــد، هـــر چنـــد از پنج 
بـــازی، چهار بـــازی آنهـــا با تســـاوی بـــه پایان 
رســـیده بود. امـــا در هفتـــه ششـــم رقابت ها 
ذوب آهـــن بـــه مصاف فـــولاد رفـــت و بـــازی را 
واگـــذار کـــرد. ایـــن شکســـت حســـابی برای 

اصفهانی هـــا ســـنگین بـــود و جایـــگاه ربیعی 
را متزلـــزل کـــرد. امـــا ایـــن انـــگار اول روزهای 
ســـخت ذوب آهـــن بود. چـــرا که ایـــن تیم در 
هفته هفتـــم در رویارویی با آلومینیوم اراک که 
وضعیت خوبی در جدول رده بندی نداشـــت، 
شکســـت 4 بر صفـــر را تجربه کرد تا مســـئولان 
و هواداران ذوب آهن حســـابی از دســـت کادر 

فنـــی و بازیکنـــان دلخور شـــوند.
حـــالا ذوب آهـــن از 7 بـــازی 7 امتیـــاز کســـب 
کرده و در جایگاه دهم ایســـتاده است، چیزی 
کـــه حتمـــاً خوشـــایند اصفهانی هـــا نیســـت. 
مدیرعامـــل ذوب آهـــن بعـــد از دومین باخت 
متوالـــی ذوب آهـــن می گویـــد: »ســـرمربی ما 
یکی از مربیان مثال زدنی در فوتبال محســـوب 
می شـــود. با برنامه ریزی ایشـــان از این شرایط 
عبـــور می کنیـــم و شـــکی نیســـت کـــه دوباره 
نتایج خوبـــی می گیریم و تمـــام تلاش ما این 
اســـت که ذوب آهـــن را به جایگاه بـــزرگ خود 
در گذشـــته برگردانیـــم، همان طـــور که فصل 
گذشـــته هم در نهایت با تمام مشـــکلات رتبه 

پنجم را از آن خـــود کردیم.« 
ایـــن حمایـــت مدیرعامـــل ذوب از ربیعـــی و 
تیمـــش بســـیار خـــوب اســـت، امـــا واقعیت 
این اســـت کـــه ربیعـــی را فعـــلاً نتیجـــه ای که 
مقابـــل تیم هـــای تراکتـــور و ســـپاهان و حتی 
پرسپولیس کســـب کرده نگه داشـــته است و 
با شـــرایط فعلی به طـــور حتم جایـــگاه ربیعی 
بســـیار متزلزل اســـت، چـــرا کـــه ذوب آهن در 
دوره های گذشـــته روزهای ســـختی را ســـپری 
کرده و حتی تا پرتگاه ســـقوط رفته و مسئولان 
فعلـــی ذوب آهن بـــه طور حتـــم، نمی خواهند 
دوباره بـــه آن روزهـــا برگردند. این مســـأله به 
طـــور حتم فرصـــت زیـــادی را در اختیار ربیعی 
قـــرار نخواهـــد داد و ایـــن ســـرمربی خیلـــی 

جایگاه سرمربی ذوب آهن به مو بند است

بندبازی ربیعی بر لبه تیغ

یونس دلفی: می خواهم احیا شوم
یونـــس دلفی بعـــد از چند ســـال بازی در 
بلژیک و کرواســـی سرانجام برای خدمت 
ســـربازی به تیم لیگ یکی نیـــروی زمینی 
رفت تـــا فـــراز و فـــرود عجیبـــی را تجربه 

 . کند
ا  ر ی  ز با ســـر نیـــن  ا قو «  : یـــد می گو و  ا
نمی دانســـتم. بـــا مـــن تمـــاس گرفتنـــد 
و گفتنـــد تـــو دیگر ســـرباز شـــدی و باید 

بـــروی فجر یا نیروی زمینـــی. من اطلاعی 
نداشـــتم و یک شـــوک بـــه من وارد شـــد. 
بـــا صحبت هایی کـــه داشـــتم از کادرفنی 
نیـــروی زمینـــی پرســـیدم و تعریف هـــای 
خوبـــی از آقـــای ابهری به گوشـــم رســـید 
کـــه از نظـــر فنـــی خـــوب اســـت و هوای 
را دارد. همین طـــور  بچه هـــای تیمـــش 
آقـــای مصیب زاده، مدیرعامل باشـــگاه به 

بچه هـــا کمک می کنـــد تا از این شـــرایط 
خـــارج شـــویم. آمدم بـــه نیـــروی زمینی 
کمـــک کنـــم و آنها هـــم باعث شـــوند که 
ســـال بعـــد در لیگ برتـــر بازی کنـــم و به 
روزهای اوجـــم برگردم. مـــن دیر متوجه 
شـــدم و مثل اینکه یک سهمیه محدودی 
دارنـــد و آن تایمـــی کـــه بـــا آقـــای ســـعید 
دقیقی صحبت کردم لیســـتش را بســـته 

بـــود و گفتنـــد باید بـــه لیگ یـــک بروی. 
فعـــلاً همه چیـــز خـــوب اســـت و احترام 
خاصی برایم قائل هســـتند. نتایج خوبی 
نگرفتیم ولی همه دســـت به دســـت هم 
دادیـــم که از این چالش خارج بشـــویم.« 
او کـــه امیـــدی زیـــادی بـــه بازگشـــت بـــه 
روزهـــای اوجـــش دارد، گفـــت: »مـــن بـــا 
آقای امیر ابهـــری و آقای مصیـــب زاده که 

صحبـــت کـــردم و گفتـــم هدفـــم همین 
اســـت و آنها هم می خواهند مـــن را احیا 
کننـــد. نمی توانم بگویم دوســـت دارم در 
کدام تیـــم بازی کنم اما هدفم بازگشـــت 
به تیم هـــای پرطرفدار لیگ اســـت و پس 
از آن دوبـــاره لژیونـــر بشـــوم. مـــن بـــرای 
خانـــواده ام می جنگـــم و قـــول دادم کـــه 
امســـال فوق العـــاده کار کنـــم و برگردم.«

گزارش یک

اکبر منتشلو
خبر نگار

محمد نوری مربی تیم فوتبال گل گهر سیرجان درباره شرایط 
تیمش می گوید:»واقعیت این است که باید حداقل تا الان 
۱۱امتیاز داشته باشیم. در بازی با مس گل سالم ما به خاطر 
نبود VAR رد شد. با آن دو امتیاز الان ۱۱امتیازی بودیم. البته 
دیر بسته شدن تیم ما و مصدومیت بازیکنان هجومی ما هم 
در این مورد تأثیر داشته است. در این ۷ بازی می شد چند 
بازی ما با VAR برگزار شود. نبود این تکنولوژی در بازی های 
ما کاملاً به تیم ما ضربه زده است. ما دنبال این هستیم بهترین 
نتیجه و جایگاه را داشته باشیم. تمام تلاش ما این است که 
رتبه یک رقمی در جدول داشته باشیم و برای این هدف تمام 
تلاش و انرژی خود را مصرف می کنیم.« او با اشاره به بازی 
این هفته مقابل تراکتور این طور می گوید: »تراکتور تیم بسیار 
خوبی است که این فصل هم بازیکنان خوبی خریده و کادرفنی 
خوبی هم دارد. می دانیم با رقیبی سرسخت و قوی ای بازی 
داریم. بالاخره آنها هزینه زیادی کرده اند و رقابت با آنها بسیار 
دشوار است.« نوری 4 تیم اول لیگ را معرفی می کند: »باتوجه 
به هزینه های انجام شده طبیعتاً و عرفاً رده اول تا چهارم 
لیگ برای پرسپولیس، استقلال، تراکتور و سپاهان است. 
البته ما تلاش می کنیم جزو چهار تیم بالای جدول باشیم 
و از تلاش هم دست برنمی داریم، اما از نظر هزینه و جذب 

بازیکن و امکانات قابل مقایسه با این چهار تیم نیستیم.« 
اما دلیل تساوی های زیاد گل گهر: »در برخی از بازی ها حق ما 
مساوی نبود. بازی با مس، هوادار و خیبر از این دست بازی ها 
بودند. باید در این بازی ها برنده می شدیم، اما برخی اتفاقات 
مانع شد. به هرحال تلاش می کنیم در ادامه راه بهتر نتیجه 
بگیریم. از طرفی زمین های بی کیفیت باعث پسرفت فوتبال ما 
می شود. وقتی ما اولین امکانات برگزاری یک لیگ یعنی زمین 
مسابقه را نداریم خب نباید انتظار داشته باشیم لیگ پویایی 
برگزار کنیم. شما دیدید که کیفیت چمن ازبکستان چطور 
بود، حالا همان زمین را با زمین های خودمان مقایسه کنید.«

بـــدون تردید تیـــوی بیفومـــا، بازیکن اهل کنگو اســـتقلال 
خوزســـتان، یکـــی از تأثیرگذارتریـــن بازیکنـــان فعلی این 

تیم بوده اســـت.
بیفومـــا که بـــا شـــلیک مهارنشـــدنی در دیدار هفته ســـوم 
مقابل اســـتقلال، زننده گل ماه فوتبال ایران شـــد با همان 
گل شـــاگردان جواد نکونام را به ســـمت بحـــران زودهنگام 
هدایـــت کـــرد. او می گویـــد: »بـــرای بـــه ثمر رســـاندن آن 
گل بســـیار خوشـــحالم چرا کـــه در اولین دقایـــق حضورم 
در لیـــگ ایـــران و بـــازی مقابـــل دوســـتانم یعنـــی کاکوتا و 
اندونـــگ بـــه ثمر رســـید. بنابراین چـــه چیـــزی می تواند از 
ایـــن جذاب تـــر باشـــد؟ فکـــر می کنم ایـــن فرصتی بـــود تا 
بـــه هم تیمی هایـــم بگویم کـــه به من شـــانس شـــوت زنی 
بدهنـــد. وقتـــی دروازه بـــان اســـتقلال را دیـــدم کـــه کجـــا 
ایســـتاده اســـت؛ در ذهنم تجســـم کردم که شـــوت را باید 
به کجا بزنم و خوشـــبختانه گل شـــد. بعـــد از گل پیام های 
بســـیار زیادی دریافـــت کردم اما برای من جالب اســـت که 
تـــا همین امروز وقتی در خیابان ها قـــدم می زنم؛ مردم آن 
گل را بـــه یاد دارنـــد و در مورد آن با مـــن صحبت می کنند! 
انگار که فقـــط دو تیم در لیگ ایران وجود دارد؛ اســـتقلال 

و پرسپولیس.« 

اما یکی از دلایـــل مهم حضور او در فوتبال ایـــران را از زبان 
خودش می شـــنویم:  »عشـــق بـــه فوتبـــال من را بـــه ایران 
کشاند. خیلی دوســـت دارم در مسابقات آسیایی هم بازی 
کنـــم و این هم یکـــی از دلایل حضورم در ایران اســـت. بله 
مرتضی از پرســـپولیس را می شناســـم و پیـــش از آمدن به 
ایران با او مشـــورت کـــردم. الان قرارداد دوســـاله دارم و در 
نهایت شـــرایط زندگی شـــخصی من مشـــخص خواهد کرد 
که تا چند ســـال اینجا باشـــم. خانواده ام نیز در این مسیر 
همـــواره از من حمایت کردند و می دانـــم که بعد از این هم 

همیـــن خواهد بود.«

بیفوما: به پیشنهاد پورعلی گنجی به ایران آمدمنوری: تکلیف 4 تیم اول لیگ مشخص است

عذرخواهی باشگاه ملوان از مردم خوزستانعذرخواهی مدیر رسانه فولاد بابت پوستر جنجالی
مدیر رســـانه فولاد در خصوص پســـت منتشر شده مربوط 
به یوســـوپوف که موجـــب ایجاد برخی حاشـــیه ها شـــد، 

توضیحاتی ارائـــه داد و عذرخواهی کرد. 
او می گویـــد: »طبق یـــک روال رســـانه ای، باشـــگاه های 
فوتبـــال با هـــدف روحیـــه دادن به بازیکنـــان ملی پوش 
و ایجـــاد انگیزه بین ســـایر نفرات تیم اقـــدام به طراحی 
و انتشـــار پوســـتر کـــرده و بـــرای آنهـــا آرزوی موفقیـــت 
می کننـــد. بـــا توجـــه به اینکـــه یوســـوپوف هـــم در این 
بـــازی حضور داشـــت تصمیم گرفتیم یک پســـت برای او 
منتشـــر کنیم تا ضمن رعایت مســـاوات به ایـــن بازیکن 

با اخـــلاق تیم مان که نمایـــش خوبی در لیگ داشـــته، 
روحیـــه بدهیـــم. متأســـفانه در ایـــن پســـت و متنی که 
بـــرای آن انتخاب شـــده بود، ســـهواً کلمه »درخشـــش« 
پیش از عقاب فولادی نوشـــته شـــد که با توجه به اینکه 
بـــازی او مقابل کشـــورمان بـــوده، انتخاب درســـتی نبود 
و موجـــب ناراحتـــی عزیزان شـــد. به عنوان یـــک ایرانی 
بـــرای تیم ملی فوتبـــال کشـــورم آرزوی موفقیـــت دارم و 
همچنیـــن بـــه دلیل بـــروز این اشـــتباه از فدراســـیون و 
اعضـــای تیم ملـــی، هیأت مدیـــره، مدیرعامل باشـــگاه و 

هـــواداران عذرخواهـــی می کنم.«

مصاف  به  برتر  لیگ  رقابت های  ششم  هفته  در  ملوان 
استقلال خوزستان رفت و این دیدار با نتیجه یک بر صفر 
به سود ملوان پایان یافت. در نیمه دوم مهاجم ملوان با 
مدافع استقلال خوزستان برخورد کرد که باعث درگیری 
میان دو بازیکن شد و این موضوع باعث ناراحتی هواداران 
ملوان شد. پس از برخورد رضا غندی پور با مدافع استقلال 
خوزستان هواداران ملوان شروع به اعتراض به داور و 
زیاد به اعضای تیم استقلال خوزستان کردند.  فحاشی 
از کلمات و جملات نامناسبی  هواداران ملوان در بازی 
استفاده کردند که این اتفاق باعث ناراحتی و اعتراض یکی 

از اعضای کادرفنی استقلال خوزستان شد و پس از آن کمیته 
انضباطی باشگاه ملوان را جریمه نقدی کرد. کمیته انضباطی 
به باشگاه ملوان اخطار جدی داد و اعلام کرد که در صورت 
گزارش تخلف دیگر مثل فحاشی تنبیهات شدیدتری برای 
آنها در نظر گرفته می شود. غلامرضا امینی مدیرعامل ملوان 
می گوید: »من شرمنده مردم خوزستان هستم. درست است 
که بازیکنان مرتکب اشتباه شدند ولی باید حرفه ای عمل 
کرد. دغدغه من هم همین موضوع است و در تلاشیم که 
با کمک کانون هواداران این اتفاقات را مدیریت کنیم تا دیگر 

شاهد چنین چیزی نباشیم.«

تمجید الهامی از تیم خاتون
تیم خاتـــون بم موفق شـــد با یک برد جـــذاب راهی 
هشـــت تیم برتر آســـیا شـــود و تمجید اهالی فوتبال 
ایـــران را بـــه همراه داشـــته باشـــد. ســـاکت الهامی 
ســـرمربی نســـاجی در این باره می گویـــد: »لحظه ای 
زیبـــا و جالـــب توجهـــی بـــرای فوتبـــال مـــا بـــود که 
نشـــان داد دختـــران ایرانی نیـــز می تواننـــد اتفاقات 
شـــیرینی را در فوتبـــال رقـــم بزننـــد. شـــخصاً از این 
اتفاق لذت بردم و احســـاس غرور کـــردم. برای این 
تیـــم و دختران فوتبال ایران بهتریـــن آرزوها را دارم، 
آنهـــا مایه افتخار ما هســـتند و شایســـته بهترین ها. 
امیدوارم و آرزویم این اســـت که آنها بتوانند در ادامه مســـیر هم به موفقیت برســـند 
و روزبـــه روز بـــا موفقیت بزرگ تـــر صدای خود را بـــه گوش همه برســـانند که دختران 
ایرانی هـــم در فوتبـــال بهترین هســـتند. امیدوارم مســـئولین هم توجهـــی ویژه به 
این بخش داشـــته باشـــند و بـــا به کارگیری بهترین امکانات و شـــرایط مســـیری بهتر 
بـــرای پیشـــرفت و موفقیت آنها را شـــکل دهند. پیـــام من به آنها این اســـت؛ منتظر 

موفقیـــت بعدی تان هســـتم.«

مأموریت دشوار سرپرست سایپا
محمد محمـــدی پس از طی دوره نســـبتاً طولانی 
سرپرســـتی باشـــگاه ســـایپا، در نهایـــت تنهـــا به 
مـــدت یـــک هفتـــه به عنـــوان مدیرعامـــل ایـــن 
باشـــگاه فعالیـــت کـــرد. با ایـــن وجـــود، فعالیت 
محمـــدی در این ســـمت دیری نپاییـــد تا با حکم 
مدیر گروه خودروســـازی ســـایپا، محمد رحیمی 
به عنوان سرپرســـت جدید باشگاه سایپا انتخاب 
و معرفـــی شـــود. ممکـــن اســـت رحیمـــی بـــرای 
بســـیاری از اهالی فوتبال چهره  ای شناخته شـــده 
نباشـــد، اما او در ســـال 1398 مدیرعامل باشگاه 
اســـتقلال خوزســـتان بوده و دو ســـال به عنوان نایب رئیس هیـــأت مدیره این 
باشـــگاه انجـــام وظیفه کرده اســـت. ســـایپا طـــی ســـال های اخیر بـــا تغییرات 
مدیریتـــی زیـــادی مواجه شـــده و حالا باید دیـــد رحیمی که در پنج ســـال اخیر 
در فضـــای فوتبـــال بوده، چگونـــه به این باشـــگاه قدیمـــی و ریشـــه دار فوتبال 
ایران بـــرای بازگشـــت بـــه بالاترین ســـطح فوتبال و رقابت در ســـایر رشـــته ها 

کمک خواهـــد کرد.

عارف رستمی: این هفته سه امتیاز مال ماست
عارف رســـتمی مهاجم تیم خیبر درباره بازگشـــتش 
بـــه تمرینـــات ایـــن تیـــم می گوید: »مـــن در بـــازی با 
تراکتـــور از ناحیه کشـــاله دچار مصدومیت شـــدم و 
دو هفته نتوانســـتم در کنار تیم باشـــم امـــا با کمک 
کادر پزشـــکی به شرایط خوب برگشـــتم و ان شاءالله 
از ایـــن هفته در خدمـــت تیم خواهم بـــود. ما از روز 
سه شـــنبه دوبـــاره تمرینات مان را زیر نظـــر کادر فنی 
شـــروع کردیم. کادر فنی جدیـــد و در رأس آن مارکو 
با جدیـــت برنامه های تیـــم را جلو می برنـــد و ما هم 
ســـعی می کنیم بـــه بهترین شـــکل برنامه هـــای این 
مربـــی را در زمین پیاده کنیم.« آنها حســـاب ویژه ای روی ســـه امتیاز بازی با چادرملو 
بـــاز کرده اند: »برای بازی بـــا چادرملو برنامـــه خاصی داریم و ســـعی می کنیم در این 
مســـابقه به بهترین شـــکل عمل کنیـــم و از این بـــازی 3امتیاز لازم را کســـب کنیم. 
تیم ما در هفته های اخیر بدشانســـی آورده و متأســـفانه در شرایطی که می توانستیم 
برنده باشـــیم، از کســـب 3امتیاز برخی بازی ها عقـــب ماندیم اما ســـعی می کنیم از 

این بازی دســـت پـــر از زمین خارج شـــویم.«


